
(O) – orientering 
 
(D) – drøftelse 
 
(B) - beslutning 

Referat  

Skolebestyrelsen Buskelundskolen 
Skoleåret 19/20 

Mandag den 24/01 2020 kl. 19.00 – 21.00 
Buskelundskolen  

Det store mødelokale 

 
Mødeleder: Torben 
Referent: Trine/Mette (referatet oplæses og godkendes efter hvert pkt) 

Forplejning: Vibeke (se oversigt) 
Afbud: Søren (Jette deltager) 

           Bo (Birgitte deltager) 

           Marie kommer kl. 19.45 
           Birgitte  
           
Gæster: Fra elevrådet; Tobias, Alexander og Cecilie Molou 

 
Pkt Dagsorden Referat Bemærkninger 

Pkt.1 (kl 19.00) 

(D+B)  

Kommentarer til referat 27/1 20 
Godkendelse af dagsorden 24/2 20 

Referatet er godkendt på sidste møde og ingen 
kommentarer skal tilføjes.  

 

Pkt.2  (kl 19.05) 

 
Elevråd (Torben og Trine) Evaluering af tur til Berlin 

Generelt rigtig god feedback på turen. God 
planlægning og et meget spændende sted at rejse hen 

sammen. Der har været rig mulighed for at arbejde 
med turen ind alle fagene med tysk, historie, 
samfundsfag.  
 
Det var primært lærerne, der havde planlagt turen, 
men der var mulighed for at vælge sig ind på frivillige  
ture. Det har været godt at være afsted hele 

Projektskolen, det er med til at give nye 
bekendskaber.  
 
Det kunne være godt med lidt mere tid på hotellet, så 
man kunne være lidt sammen på tværs og lære nye 

kammerater at kende.  

 
Evaluering af skolefesten  
Storeskolen 
Flere elever fortæller, at det var svært at se, hvad det 

Elevrådene må gerne forberede 
indspark til Berlinturen i 
november, samt til den fælles 

emneuge (Uge 6) 



hele skulle munde ud i. IT holdet havde for lidt at lave 

sidst på ugen.  
 
Skal Lilleskolen ikke have lov til at blive og lege i 
boderne, så kunne Storeskolen tage over senere? 
 

Projektskolen 
Ønsker også mere at lave, da man bliver for hurtigt 
færdig med de opgaver, som ligger i forbindelse med 
skolefesten.  
Det var ikke alle elever som deltog i oprydningen 
dagen efter.  
 

Enkelte stemmer har pointeret, at det var svært at få 
øje på den røde tråd i stykket. I projektskolen 
savnede man tydelighed i forhold til indsigt og udsyn.  
 
Aftenen var god med en hyggelig stemning.  
 

Forældre 
Det var en rigtig god forestilling. Dejligt at se alle er 
involveret og på scenen.  
 
Tilbagemelding fra elevrådsmøde i Storeskolen 
Eleverne har evalueret de tiltag som er iværksat i 

forhold til garderoben. Det er fortsat en stor 

udfordring med at få plads til cykelhjelmene.  
Det er virkelig en udfordring at finde plads til alle sko. 
Garderoben er ikke lavet til 170 elever. Bestyrelsen 
opfordre til, at eleverne søger om flere skohylder.  
 
 

Pkt.3 (Kl. 19.20) 

(O+D+B) 
 

Forårets valg til skolebestyrelsen 
(Valgbestyrelsen) 
 
   

Valgprocessen er godkendt. Mette, Torben og Søren 
planlægger valgmødet.  
På valg er: 
Jette 
Birgitte 

Torben 

Bo 
Jesper 
 
Der skrives til Torben om man ønsker genvalg.  
 

Fremlæggelse og godkendelse af 
tidsplan for forårets valg til 
bestyrelsen.  



Pkt.4 (Kl. 19.30) 

(O+D+B)) 

 

Opfølgning på punkt 4 fra 27/1 om  

Bestyrelsens arbejde frem mod 2022 (Torben) 

 Udsat  

Pkt. 5 (Kl. 19.40) 

(O+D) 

 
 

Økonomi 
- Regnskab 2019 

 

Mette fremlagde regnskab.  
Bestyrelsen godkender regnskab, når regnskabet 
lukkes.  

 
 
 
 

Vedlægges som bilag 
Bilag1: Regnskab 19  
Mette Lisby har endnu ikke fået 

de endelige tal fra 
skoleafdelingen, så I får dem så 
snart de er klar. 
 

Pkt. 6 (Kl. 19.50)  

(O+ evt. D) 

Midtvejsevaluering af vores mobilpolitik Elevrådet 

Storeskolen fortæller, at reglerne skal repteres, da 
ikke alle overholder dem.  

 
Det er en fordel, at telefonen ligger i locker, fordi der 
tales mere sammen. Det er dog en udfordring, at man 
ikke kan kontaktes af forældre eller kontakte forældre. 
F.eks. ved tandlæge eller lægebesøg.  

 
Projektskolen v. Nikolaj 
Teamet er enige om at mobilen skal ud af 
undervisningen. Eleverne har fortsat mulighed for at 
bruge mobilen i pauserne. Der er aftalt, at det er 
muligt for dyslektikere at benytte mobilen til 
læsebånd. Telefonen skal være i locker, når den ikke 

bruges.  
 
Eleverne fortæller, at den nye ændring ikke hjælper så 
meget i forhold til motivationen i undervisningen. Nu 
spilles der bare i timerne! Det største forskel ligger i 
læsebåndet, hvor ingen bortset fra dyslektikere kan 

benytte den.  
 
Lilleskole og fritid v. Karen 
Personalet er godt tilfredse med de nye regler om end 
det kræver lidt i forhold til at få dem samlet ind om 
morgenen. Elever giver udtryk for, at det er vigtigt de 

voksne hele tiden minder om reglerne og samler op.  

Her hjælper små billeder i afdelingen.  
 
Lille udfordring at eleverne kan kontaktes gennem 
ure. Hvis det opleves som et større problem er 
Bestyrelsen villig til at skrive dette ind i proceduren.  

Nikolaj, Trine og Karen bedes 

komme med en kort (max 5 min) 
evaluering fra egen afdeling set 

fra medarbejderperspektiv.  
Hvis der er sat nogle nye tiltag i 
søen skal der selvfølgelig 
orienteres om det. 
Elevrådet fra Storeskole og 

Proskole må gerne komme med 
en kort evaluering set fra 
elevperspektiv (max 5 min) 
Skolebestyrelsens tanker (max 
10 min) 
 



 

Storeskolen v. Trine 
Godt tiltag med den nye ændring om, at telefonen bor 
i lockers hele dagen med mulighed for at anvende 
den, hvis det giver mening pædagogisk. Enig med 
elevrådet om, at vi skal mindes om reglerne i forhold 

til pauserne og de frie rum.  
 
Nikolaj laver en skriftlig beskrivelse af den nye 
procedure i Projektskolen. Denne sendes til Mette og 
Torben.  
 

Pkt. 7 (kl. 20.20) 

(D) 
Skolelederens tumlerum (Mette) 

Noget om stillingsopslag 

Supervision gennemført  

Pkt. 8 (Kl. 20.40) 

(O) 

Orientering (Torben & Mette) 
Nye fraværsregler – opfølgning fra sidste 
møde 

Medlemskab af Skole&Forældre – 
opfølgning fra sidste møde 
Halbyggeri  
Rigets tilstand herunder personale- 
situationen, Cromebooks, lockers mm  
 

Hallen er snart klar til rejsegilde. Planen er fortsat, at 
den står færdig i november 2020. 
 

Der er et års opsigelse på Skole og forældre, så alle vil 
fortsat modtage det. Torben er tovholder på det. 
 
Skolen fastholder proceduren, hvor forældre ansøger 
om fritagelse fra undervisningen ved mere end en 
dags fravær. I den nye procedure vil stå hvor mange 
timer eleven har været fraværende grundet sygdom 

samt ønsket ferie.  

 
Christina går på barsel. Rikke er startet i 
Projektskolen og Tine i Storeskolen.  
 
Høringssvar til kvalitetsrapporten er indsendt. 
 

 

Pkt. 9 (Kl. 20.50) Evt  Torben og Morten deltager i ansættelse af barselsvikar 
for Christina.  

 

Pkt.10 (Kl. 20.55) 

(B) 

Godkendelse af referat fra i dag samt punkter 
til næste møde den 25/2 2020.  

 Fremtidens Skole for Nutidens 
Børn Indsigt og Udsyn 

 

 

 

 



 

Kalender skolebestyrelsesmøder mm. skoleåret 19/20 

 

Dato Forplejning Skole-
bestyrelse 

Samarbejds-
forum 

Forpligtende 
samarbejde 

Dialog-
forum 

Temamøde  
skolebestyrelser 

Kursus for nye 
bestyrelser 

Deltagere Årshjul 

19/8 19 

Kl. 19-21 

 

Torben X      Hele bestyrelsen Høringssvar budget 

Årshjul udarbejdes 

3/9 19 

Kl. 17-21 

TBI X      Hele bestyrelsen Retningslinjer lejrskole PRO-skolen (proces) 

22/10 19 

Kl. 19-22 

 

    X   Torben & Mette  

5/11 19 

Kl. 19-21 

Marie X      Hele bestyrelsen Høringssvar på fleksibel sommerferiepasning 

18/12 19 
Kl. 19-21 

 

Skolen X      Hele bestyrelsen Evaluering af mobilpolitik 

27/1 20 

Kl. 19-21 

 

Skolen X      Hele bestyrelsen Afbud fra Jesper (19/8 19) 

24/2 20 

Kl. 19-21 

Vibeke X      Hele bestyrelsen Udtalelse til kommunal kvalitetsrapport 

9/3 20 

Kl. 19-22 

 

    X   Mette, Torben  

25/3 20 

Kl. 19-21 

 

Søren X      Hele bestyrelsen  

23/4 20 

Kl. 19-21 

 

Morten X      Hele bestyrelsen Afbud fra Søren (19/8 19) 

18/5 20 

Kl. 17-21 

 

TBI X      Hele bestyrelsen  

18/6 20 

Kl. 19-21 

Skolen X      Hele bestyrelsen Sommerferieafslutning-spisning kl. 18. 

 


